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Discover 'The Vision of the Andes,' your gateway to exploring the majestic Andes mountains and 
their profound cultural heritage. This immersive experience offers unparalleled South America travel 
opportunities, from breathtaking Andes landscapes to encounters with vibrant Andean culture. Embark 
on a journey of mountain exploration that transcends the ordinary, revealing the true spirit and beauty 
of this iconic region.

Every thesis includes proper citations and complete academic structure.
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La vision des Andes

Pour la première fois dans l'histoire humaine, les découvertes scientifiques et les expériences spir-
ituelles convergent pour nous offrir une vision différente de notre évolution. Si l'univers était en réalité 
un heu intelligent et multidimensionnel où les hommes se laisseraient guider par leur intuition et les 
coïncidences ? Une sensibilité nouvelle au monde et aux autres pourrait ainsi transformer de l'intérieur 
la vie, la famille et les institutions. Prières, groupes d'entraide, rêves, synchronicités... James Redfield 
montre concrètement comment libérer notre potentiel intérieur et contribuer ainsi au bien-être collectif. 
Un livre d'avant-garde pour participer à la fabuleuse évolution de la planète et relever les défis du 
troisième millénaire.

La vision des Andes

In this step-by-step guide James Redfield begins his exploration of the emerging interest in spirituality 
around the globe. Beginning with a survey of the most common synchronistic experiences, he shows 
how those interested in broadening their spiritual perception can actually experience for themselves the 
shifts in consciousness that are changing the human world. Described as the most direct explanation of 
the new world vision presented in the phenomenally successful Celestine fiction series, this fascinating 
and illuminating book reveals the author's inside view of how we are discovering the transcendent in 
our everyday existence and interpreting our individual synchronicity to find our destined purpose in life. 
Based on James Redfield's own experiences and those reported to him from every corner of the world 
since the writing of The Celestine Prophecy and The Tenth Insight, this book describes the first-hand 
growth techniques Celestine fans everywhere are looking for - perfectly setting the stage for the next 
remarkable book in the Celestine series, The Eleventh Insight.

Celestine Vision
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In The Celestine Vision, Redfield discusses for the first time the historical and philosophical background 
of the planetary awakening examined in his other titles, and guides readers through the strategies that 
can help them to recognize and explore their own vision for their lives. Boxed.

The Celestine Vision

El despertar de una nueva conciencia espiritual y universal hacia el nuevo milenio. Redfield nos guia 
a traves de las estrategias que nos ayudan a reconocer y a explorar nuestra propia vision existencial 
y nos invita a explorar un nuevo universo de posibilidades.

La nueva visión espiritual

This book offers a new, art-historical interpretation of pre-contact Inca culture and power and includes 
over sixty color images.

Art and Vision in the Inca Empire

What similarities and differences do humans see between themselves and animals? Why do people 
commonly make metaphorical comparisons between human beings or social groups and animals, and 
to what degree are people's attitudes and beliefs about animals parallel to or contingent upon their 
attitudes and beliefs about human beings and human society? This collection of articles considers 
these issues. The issues are basic in any study of "totemism," or human and animal relationships, 
and they have been discussed in anthropological literature since the time of Lewis Henry Morgan's 
work on Iroquois social organization. The contributors to this anthology have not limited themselves 
to the notion that clans and moieties are the only sources and objects of metaphorical comparisons 
between humans and animals. They suggest a shift in perspective that has metaphorical comparisons 
generated by conceived similarities and differences between animals and particular types of human 
beings. Some examples of this include macaw fledglings as adolescents; pumas as fully initiated men, 
and foxes as young married men. With this shift of emphasis, a significantly different analytic focus in 
the study of human-animal relations is produced.

Sociétés des Andes

The present volume brings to North American Native Studies – with its rich tradition and accumulated 
expertise in the Central European region – the new complexities and challenges of contemporary 
Native reality. The umbrella theme ‘Indigenous perspectives’ brings together researchers from a great 
variety of disciplines, focusing on issues such as democracy and human rights, international law, 
multiculturalism, peace and security, economic and scientific development, sustainability, literature, 
and arts and culture, as well as religion. The thirty-five topical and thought-provoking articles written 
in English, French and Spanish offer a solid platform for further critical investigations and a useful tool 
for classroom discussions in a wide variety of academic fields.

Animal Myths and Metaphors in South America

Rival presents a comprehensive academic study of the Huaorani, correcting distorted portrayals of 
them by journalists, missionaries, environmentalists, and tour guides as 'Ecuador's last savages'.

la trilogie des andes

Man's symbiosis with plants is the most fundamental material fact of human life on the earth. Geog-
raphers, as well as botanists, anthropologists and other scientists, have long been interested in this 
aspect of the man-nature theme. In American geography, CARL O. SAUER emphasized a temporal 
as well as spatial perspective in the cultural understanding of man's relationship to biological phe 
nomena. His researches and those of his associates in the 'Berkeley school' showed that the most 
fruitful possibilities for implementing this approach are in non industrial societies which have direct and 
pervasive links between plants and man (GADE, 1975). The study that follows is a geography of plant 
resources in an important Andean valley having great environmental diversity and a cultural con stant, 
in so far as a non-literate, Quechua-speaking peasantry dominates through out the zone. My basic 
objective has been to understand the present use of plants, cultivated and wild, as they have varied 
from place to place and through time. Primary and secondary documents and local informants were 
important sources of historical information. Most of the contemporary data in this study were derived 
from over 20 months of empirical observations of the day-to-day existence of farming folk in their fields, 



homes and markets. The great natural beauty of the Vilcanota depression is matched only by the stark 
poverty which has been the lot of the majority of people who live there.

Indigenous Perspectives of North America

Cet ouvrage met en relief le nouvel essor des expressions culturelles autochtones et les conditions de 
leur réception. Il s’appuie sur des études et des analyses qui mettent en relief la manière dont nos 
sociétés se transforment, grâce à une véritable renaissance des cultures autochtones ayant cours 
depuis quelques décennies, et les enjeux et les défis que cela représente du point de vue de leur 
reconnaissance. Ce sont avant tout les relations entre sociétés autochtones et non autochtones qui 
sont appelées à être reconsidérées dans ce contexte, à travers des expressions littéraires, ciné-
matographiques, théâtrales, performatives et politiques, qui appellent des interprétations susceptibles 
de changer les perceptions culturelles qui sont mises en cause des deux côtés de ces relations. Cet 
ouvrage table sur des rencontres qui permettent de nous reconnaître mutuellement selon de nouvelles 
avenues, plus respectueuses des conditions permettant de concevoir comment vivre en commun une 
expérience de réelle réconciliation.

Catalogue of Scientific Papers (1800-1863)

Offering an alternative narrative of the conquest of the Incas, Gonzalo Lamana both examines and shifts 
away from the colonial imprint that still permeates most accounts of the conquest. Lamana focuses on a 
key moment of transition: the years that bridged the first contact between Spanish conquistadores and 
Andean peoples in 1531 and the moment, around 1550, when a functioning colonial regime emerged. 
Using published accounts and array of archival sources, he focuses on questions of subalternization, 
meaning making, copying, and exotization, which proved crucial to both the Spaniards and the Incas. 
On the one hand, he re-inserts different epistemologies into the conquest narrative, making central to 
the plot often-dismissed, discrepant stories such as books that were expected to talk and year-long 
attacks that could only be launched under a full moon. On the other hand, he questions the dominant 
image of a clear distinction between Inca and Spaniard, showing instead that on the battlefield as 
much as in everyday arenas such as conversion, market exchanges, politics, and land tenure, the 
parties blurred into each other in repeated instances of mimicry. Lamana’s redefinition of the order 
of things reveals that, contrary to the conquerors’ accounts, what the Spanairds achieved was a 
“domination without dominance.” This conclusion undermines common ideas of Spanish (and Western) 
superiority. It shows that casting order as a by-product of military action rests on a pervasive fallacy: 
the translation of military superiority into cultural superiority. In constant dialogue with critical thinking 
from different disciplines and traditions, Lamana illuminates how this new interpretation of the conquest 
of the Incas revises current understandings of Western colonialism and the emergence of still-current 
global configurations.

La visión cósmica de los Andes

This book explores the interaction between two of the most charged topics in the modern world, religion 
and politics. It shows the inextricable connection between religious attitudes and representations, 
and political activities. After an introductory chapter explores theoretically the religious articulations 
of political power, the authors examine the role played by religion in the current political situation in 
several countries. Approaching these cases as anthropologists, historians, sociologists, and political 
scientists, the authors make visible the dialectical relationship between religion and the pursuit of 
political power—on the one hand, the political significance of religious choices, and on the other, the 
almost unavoidable need to articulate in religious terms a group's attempt to acquire, maintain, or 
expand political power.

Trekking Through History

De quelle éducation avons-nous besoin au XXIe siècle ? Quelles en devraient être les finalités dans le 
contexte actuel, où les sociétés sont en pleine mutation ? Comment l'éducation doit-elle être organisée 
? Telles sont les questions qui ont inspiré les idées exposées dans cette publication. Elle rassemble 
les contributions de nombreux experts internationaux qui voient dans cette refondation de l'éducation 
une urgence face aux inégalités, à l'exclusion et à la violence qui ne cessent de croître dans le monde 
entier.

Plants, Man and the Land in the Vilcanota Valley of Peru



A comprehensive guide to the history, beliefs, concepts, practices, and major figures of religions past 
and present.

La renaissance des cultures autochtones

" La planète Terre ne peut acquérir une conscience spirituelle plus élevée que grâce à des individus 
comme vous, qui prennent du recul et décident que la vie est vraiment beaucoup plus mystérieuse 
que nous ne le croyions ; ils devront ensuite rompre avec leurs habitudes de scepticisme et de 
négation... pour découvrir la nature de leur propre mission et trouver une manière intuitive de contribuer 
à l'élévation spirituelle de ce monde. " La prophétie des Andes est un livre qui a changé la vie de 
millions de personnes dans le monde. Ceux qui ont lu ce formidable roman initiatique ont découvert 
des coïncidences troublantes dans leur existence. Voici aujourd'hui le guide-compagnon du best-seller 
mondial de l'aventure spirituelle. A travers des explications précises et des exercices, James Redfield 
vous apprend à clarifier votre passé et vos idées, à améliorer vos relations avec les autres et à travailler 
avec les énergies positives.

Domination without Dominance

J'ai commencé à écrire ce livre, qui n'en était pas un en 2013. Ce n'était à l'époque que mon journal 
intime, mais pas seulement, c'était mon ami, mon confident. Il m'a permis de poser les choses, 
d'évacuer et parfois de comprendre les pratiques auxquelles je faisais face, tel que la clairvoyance, 
la clairaudience, la lithothérapie, le pendule et la cartomancie. Plus j'avançais dans son écriture, plus 
l'envie d'un jour partager toutes mes expériences avec vous augmentait, jusqu'au jour où. Ce journal 
s'est transformé en témoignage, dans lequel vous vous retrouverez peut-être. Mon souhait est que 
chacun ne se sente plus seul dans les épreuves et ou découvertes "paranormales" que vous n'ayez 
plus peur et que vous trouviez des solutions qui je l'espère vous guideront.

Religion and Political Power

Une analyse des rites et de la tradition orale quechua sur les morts dans leur contexte social actuel, 
complétée d'un retour sur l'histoire de l'évangélisation pour aider à comprendre l'articulation entre 
héritages autochtones de l'ancienne religion et apports du catholicisme européen.

Repenser l’Éducation

ÿLes Inca de Tintin en chair et en os ? En 2001, le président du Pérou Alejandro Toledo s’est fait introniser 
en Inca à Machu Picchu par des chamanes qui ont présenté des offrandes aux dieux des montagnes. 
Le président de Bolivie Evo Morales s’est fait introniser dans le temple de Tiwanaku habillé en Aymara. 
Jacques Galinier et Antoinette Molinié nous montrent comment le « néo-Indien » qui émerge en 
Amérique latine ne sort ni d’une monographie ethnographique, ni d’un métissage antiraciste. Mais de 
notre culture télévisuelle et de Disneyland. Il s’habille en prince aztèque ou en Inca les jours de fête, et 
ses vêtements traditionnels inspirent les stylistes californiens. Il ne danse plus pour la pluie, mais pour 
les touristes. Il pille les écrits des ethnologues pour découvrir ses rituels. Un phénomène déconcertant 
mélangeant tour-opérateurs, nouvelles spiritualités, ethnologie et altermondialisme. Jacques Galinier 
et Antoinette Molinié, ethnologues américanistes, sont directeurs de recherche du CNRS au Labora-
toire d’ethnologie et de sociologie comparative à l’université Paris-X-Nanterre.

The Encyclopedia of Religion

Here are 80 articles on mythologies from around the world, including Native Americans, African, Celtic, 
Norse, and Slavic, and about such topics as fire, the cosmos, and creation. Also includes an overview 
of the Indo-Europeans and an essay on the religions and myths of Armenia. Illustrations.

Les leçons de vie de la prophétie des Andes

Le corps humain est une grande merveille. Pourtant, il y a des moments où cette merveille se détraque. 
La fatigue normale qui s’effaçait après une bonne nuit de sommeil se transforme en fatigue chronique. 
Des petits malaises apparaissent ici et là. L’effort physique devient plus pénible et l’activité mentale, 
plus lente. Que nous arrive-t-il ? Est-ce possible alors de retrouver notre vitalité d’avant ? Dans ce guide 
indispensable, Nicole Gratton nous apprend à reconnaître les facteurs qui influencent notre énergie 
physiologique et psychique, tels que : • Le sommeil • La respiration • L’alimentation • L’exercice • La 



méditation Elle nous propose également des stratégies judicieuses afin de mieux gérer notre banque 
énergétique, lesquelles passent par la diminution des comportements nuisibles, l’augmentation des 
actions tonifiantes et l’adoption d’habitudes saines. Découvrons les secrets de la vitalité, pour refaire 
le plein d’énergie... en toute simplicité !

Révélations

Existe-t-il une différence entre le HASARD et les COÏNCIDENCES? Oui certes, cette nuance est bien 
mince, mais elle existe. Le hasard fait l’objet d’une sorte de probabilité mathématique. Les coïnci-
dences, quant à elles, apparaissent uniquement lorsque l’on s’en préoccupe. Comment reconnaître 
les coïncidences? Quels sont leurs liens avec l’intuition? Comment comprendre suffisamment leur mé-
canisme pour les provoquer? Toutes les réponses à ces questions se trouvent dans ce livre. L’auteure 
nous partage donc COMMENT chacun de nous pouvons DÉCELER et CRÉER nos coïncidences, 
quotidiennement dans notre vie. Les coïncidences sont toujours des signes, des messages, parfois 
à peine subtils, quelquefois totalement électrisants ou excitants. Les reconnaître contribue à votre 
évolution et ajoute véritablement du pouvoir à votre vie. La première partie de ce livre est consacrée 
à découvrir les trésors des coïncidences de la vie ou comment reconnaître vos coïncidences? La 
deuxième partie sera consacrée à : comment créer vos coïncidences magiques? Dès le début de votre 
lecture les coïncidences ne vont pas cesser de se produire. Regardez bien dès à présent...

Miroirs de l'autre vie

Un dels grans etnòlegs evolucionistes, James Frazer, va predir que totes les societats humanes havien 
de passar, en un procés evolutiu lineal, per tres grans etapes: la màgica, la religiosa i la científica. 
Semblantment, Frazer estava convençut que les societats occidentals estaven plenament instal·lades 
a la fase científica. Però l'art de la predicció, com el de la profecia, és una tècnica arriscada i, si mirem 
al nostre voltant, tot sembla indicar que Frazer anava força desencaminat, ja que, si bé és cert que les 
religions hegemòniques han perdut el paper polític, cultural i simbòlic que havien tingut fins als anys 
setanta del segle xx (procés conegut a les ciències socials com a secularització o desencantament del 
món), també ho és que, contra tots els pronòstics, després de la segona guerra mundial, s'ha produït un 
nou «reencantament del món», que engloba un camp ampli de significats i fronteres incertes. Aquesta 
proliferació de pràctiques, creences i imaginaris ha rebut diferents denominacions, com per exemple 
Nova Era o New Age, àmbit difús del mistèric o espiritualitats emergents, o nebulosa misticoesotèrica. 
Nosaltres hem optat per denominar-ho Nous Imaginaris Culturals.

Néo-Indiens (Les)

4e de couverture: Le voyage inachevé prolonge le dialogue que Joël Bonnemaison, précocement 
arraché à la vie en 1997, menait depuis longtemps avec les autres. Avec les insulaires du pacifique 
qui insufflèrent ses intuitions les plus riches et auxquels il consacra ses plus belles pages. Avec les 
nombreux chercheurs que les connivences intellectuelles et les liens d'amitié ont réunis autour de 
cet ouvrage dédié à sa mémoire. L'œuvre maitresse de Joël Bonnemaison sur l'archipel du Vanuatu, 
récemment rééditée, est un moment décisif dans l'affirmation d'une géographie culturelle à part 
entière. Le Voyage inachevé poursuit la quête de sens si magistralement engagée. La centaine de 
contributions qu'il rassemble témoigne du foisonnement d'un champ scientifique de plus en plus attentif 
à la dimension culturelle. L'inflexion apportée à l'étude des lieux, des territoires et des peuples répond 
à une sensibilité nouvelle qui parcourt l'ensemble des sciences sociales. En plaçant l'homme au centre 
de la connaissance, elle revendique la subjectivité des cultures, valorise l'altérité créatrice et la richesse 
des patrimoines menacés par le rouleau compresseur de la mondialisation. Le Voyage inachevé est 
une invitation à feuilleter le grand livre du monde dans sa chatoyante diversité.

Précis de la géographie universelle ou Description de toutes les parties du monde sur un plan 
nouveau d'après les grandes divisions naturelles du globe

One of the great repositories of a people's world view and religious beliefs, the Huarochirí Manuscript 
may bear comparison with such civilization-defining works as Gilgamesh, the Popul Vuh, and the Sagas. 
This translation by Frank Salomon and George L. Urioste marks the first time the Huarochirí Manuscript 
has been translated into English, making it available to English-speaking students of Andean culture 
and world mythology and religions. The Huarochirí Manuscript holds a summation of native Andean 
religious tradition and an image of the superhuman and human world as imagined around A.D. 1600. 
The tellers were provincial Indians dwelling on the west Andean slopes near Lima, Peru, aware of 



the Incas but rooted in peasant, rather than imperial, culture. The manuscript is thought to have 
been compiled at the behest of Father Francisco de Avila, the notorious "extirpator of idolatries." Yet 
it expresses Andean religious ideas largely from within Andean categories of thought, making it an 
unparalleled source for the prehispanic and early colonial myths, ritual practices, and historic self-image 
of the native Andeans. Prepared especially for the general reader, this edition of the Huarochirí 
Manuscript contains an introduction, index, and notes designed to help the novice understand the 
culture and history of the Huarochirí-area society. For the benefit of specialist readers, the Quechua 
text is also supplied.

American, African, and Old European Mythologies

Le mazzerisme
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